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Jonas Nilsson (M) Ordförande
Anders Göransson (S) Vice ordförande §§9-11, §18
Mikael lgelström (M)
Anne-Lie Elfven (L) §§9-11, § 18
Lars Rottem Krangnes (C)
Jörgen Gyllenblad (S)
Britten Lagerkvist Tranströmer (S)
Martin Westmont (SD)
Anders Karlsson (M)
Britt Haselwanter (M) §§ 19-24 ersätter Anne-Lie Elfven (L) pga
jäv
Roslana Cederhage (M) ersätter Harald Eriksson (M)
Magnus Palm (MP)
Anna-Karin Lindahl (S) §§19-24 ersätter Anders Göransson (S)
pga jäv
Frida Nehrfors Hutten (V)
Birgitta Sevefjord (V) ersätter Charlotte Lilja Pittuco (V)

Britt Haselwanter (M) §§9-11, §18
Lars Strömgren (MP)
Ashna Ibrahim (C)
Anna-Karin Lindahl (S) §§9-11, §18

Martha Anderstedt Nämndsekreterare
Ann-Christine Jenven Stadsdelsdirektör
Cecilia Bross Personalföreträdare Lärarförbundet

Juste rare Jonas Nilsson, Anders Göransson

Datum för justering

Paragraf §§9-11, §§18-24

Sekreterare Martha Anderstedt
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§9
§10

§11
§18
§19

§20

§21

§22

§23
§24

ÄRENDELISTA
Tertialrapport 1 2022 för Södermalms stadsdelsnämnd
Upphandling av skötsel av dammar, duschar och andra
vattenläggningar inom fyra stadsdelar i Stockholms
innerstad
Upphandling av årsentreprenör för parkinvesteringar
Remiss av Stockholm stads strategi för fritidsbåtslivet
Remiss serveringstillstånd, Ima Sthlm, Lugnets Alle
55A
Remiss serveringstillstånd, Restaurang Plåtparken,
Hammarby Slussväg 17
Remiss serveringstillstånd, Little Cashew, Ringvägen
16A
Remiss serveringstillstånd, Wooh Arigato, Bjälbogatan
12
Remiss serveringstillstånd, Bröd & Salt, Skeppsbron
Remiss serveringstillstånd, Hanks Cafe, Schönfeldts
gränd 1
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§9
Tertialrapport 1 2022 för Södermalms stadsdelsnämnd
SÖD 2022/410

Beslut
1. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till tertialrapport 1,
inklusive bilagor, och överlämnar den till kommunstyrelsen och
stadens revisorer.
2. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till förändrat årsmål
på indikator under kommunfullmäktiges mål för
verksamhetsområdet 1.4 och nytt årsmål på indikator under
kommunfullmäktiges mål för verksamhetsområdet 1.5.
3. Beslutet förklaras omedelbart justerat.

Särskilt uttalande
Martin Westmont (SD) lämnar ett särskilt uttalande från
Sverigedemokraterna (bilaga).

Frida Nehrfors Hulten (V) och Birgitta Sevefjord (V) lämnar ett
särskilt uttalande från Vänsterpartiet (bilaga)

Anders Göransson (S), Britten Lagerkvist Tranströmer (S)
och Jörgen Gyllenblad (S) lämnar ett särskilt uttalande från
Socialdemokraterna (bilaga).

Ersättaryttrande
Ulf Wester (SD) ställer sig bakom det särskilda uttalandet från
Sverigedemokraterna.

Anna-Karin Lindahl (S) ställer sig bakom det särskilda uttalandet
från Socialdemokraterna.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet redovisas i förvaltningens tjänsteutlåtande. Förvaltningen
gör bedömningen att kommunfullmäktiges tre inriktningsmål
kommer att uppfyllas under året. Bedömningen grundas på att
samtliga tolv mål för verksamhetsområdet som är kopplade till
inriktningsmålen bedöms uppfyllas och samtliga 22 nämndmål
bedöms uppfyllas. Tertialrapport 1 med helårsprognos visar på ett
överskott om 45,0 mnkr efter resultatöverföring.
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Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är
förvaltningens.

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens
förslag samt att beslutet justeras omedelbart.

Handlingar i ärendet
•

•
•
•

•

•

SÖD 2022/410-1 Tjänsteutlåtande Tertialrapport 1 (Tl) 2022
Södermalms stadsdelsnämnd
SÖD 2022/410-1.1 Bilaga 01 SDN12
SÖD 2022/410-1.2 Bilaga 02 Uppföljningsrapport näringsliv
SÖD 2022/410-1.3 Bilaga 03 Patientsäkerhetsberättelse egen
regi 2021
SÖD 2022/410-1.4 Bilaga 04 Patientsäkerhetsberättelse
entreprenad 2021
SÖD 2022/410-1.5 Bilaga 05 Ekonomisk uppföljning
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2022-05-25
Ärende 9

Tertialrapport Tertial 1 2022
för Södermalms
stadsdelsnämnd

Anders Göransson m.fl. S

Särskilt uttalande

Vi noterar med glädje att arbetet med att minska antalet timanställda
verkar ha kommit igång. I det arbetet vill göra ett par medskick, både
till förvaltning och den politiska majoriteten.

Målet borde vara att alla som jobbar inom de verksamheter som
finansieras av stadsdelen har schyssta villkor. Vi ska inte nöja oss med
att reformera de delar vi driver själva utan att goda villkor ska omfatta
all den verksamhet som staden och stadsdelen driver eller har ansvar
för.

Vidare är det viktigt med höga ambitioner. Att högst en av fem timmar
ska utföras av en timanställd är förvisso en förbättring men vi undrar
om det inte kan finnas en poäng att spänna bågen ytterligare.
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Södermalms stadsdelsnämnd
2022-05-25

Dnr: 2022/410

Tertialrapport 1 2022 för Södermalms
stadsdelsnämnd

Martin Westmont (SD)
UlfWester (SD)

Ärende 9

Särskilt uttalande

Tertialrapport 1 2022 för Södermalms stadsdelsnämnd visar på att arbetet i stadsdelen har
gått igenom en hel del utmaningar efter den världsomfattande pandemin. Smittspridningen
har mattats av men utvecklingen står idag på många sätt vid ett vägskäl, kommer
smittspridningen fortsätta att minska eller kommer den åter att öka. Det är viktigt att vi kan
hjälpa de flyktingar som flyr krigets fasor i Ukraina. Här ska självklart förvaltningen ta sitt
ansvar. Att förvaltningens verksamheter fortsätter att arbeta aktivt för att personer som inte
har tillräckliga inkomster blir självförsörjande är bra, dock ifrågasätter vi Jobbtorgens
verksamheter och om det är försvarbart att lägga så stora belopp av skattebetalarnas pengar
på den här sortens verksamheter. Vi ser hellre en omfördelning där fokus ligger på
yrkesutbildningar där vi idag ser att vi har brist på arbetskraft. För att ta del av våra inriktningar
för förvaltningen i sin helhet hänvisar vi till vår reservationsbudget för 2022.
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Södermalms stadsdelsnämnd

2022-05-25

Ärende 9
Tertialrapport I

Dnr. SÖD 2022/410

Frida Nehrfors Bulten m.fl. (V)

Särskilt uttalande

Utfallet som redovisas i Tertialrapporten utgår från mål och budget som den grönblå majoriteten
har satt. Vänsterpartiet har andra mål som innefattar en starkare välfärd, större tillgång till
bostäder och bättre arbetsförhållanden för de som arbetar. Med vår budget hade verksamheterna
inte behövt genomföra de besparingar som generella effektiviseringar innebär.

Vi noterar ett överskott i budgeten på 45 Mnkr. Vänsterpartiets linje är att de budgeterade pengar
som går att använda till att stärka verksamheten i framför allt äldreomsorgen ska prioriteras.
Exempelvis skulle en viktig satsning vara på explicit svenskundervisning på arbetstid för
personal med svaga kunskaper i språket. Idag görs anpassade internutbildningar med språkfokus.
Pensionärsrådet lyfter att långt ifrån alla äldre som vill får en plats på äldreboenden, ens om du är
över 90 år och önskar stöd. Vänsterpartiet instämmer i att kriterier behöver ses över så att de allra
äldsta kan få det stöd de behöver för att känna sig trygga.

Vi ser mycket positivt på förvaltningens proaktiva arbete med de många samverkansprojekten.
Det gäller bland annat samverkan runt barn, unga, hemlösa, äldre och samsjuklighet (psykiatri
och missbruk). Det uppsökande arbetet för att förebygga ofrivillig ensamhet är viktigt.

Vi noterar att parkskötsel fortsatt är ett område där man inte når de satta målen. Det är tydligt att
det är svårt att kontrollera upphandlad verksamhet och dess komplexa avtal, mer personal har
anställts för att säkerställa avtalsuppföljningen. Vänsterpartiet ser att verksamheten med fördel
hade kunnat drivas i egen regi där resurserna istället läggs på värdeskapande verksamhet snarare
än kontrollerande. Det är glädjande att se fortsatta satsningar på den biologiska mångfalden och
att viktiga klimatsatsningar görs. Att befria Stockholm från fossila utsläpp i största möjliga mån
är ett viktigt mål för att bemöta klimathotet. Vi behöver skala upp det arbetet ytterligare och
arbeta i en riktning där stadsdelen medverkar för att minska trafik och utsläpp och skapar mer
utrymme för människor och grönska. Idag upptas en femtedel av vår huvudstads obebyggda ytor
av parkeringsplatser för bilar vilket är ett ineffektivt användande av stadens mark.

Vi är glada att 840 ungdomar, av de 1500 som ansökte, kommer att erbjudas feriearbete under
året, det är fler än vad majoriteten önskat. Vi ser att möjligheterna skulle varit goda att kunna
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erbjuda 1000 ungdomar feriearbete med tanke på att restriktionerna från pandemin nu är
borttagna och det därmed finns ett större utbud på arbetstillfällen just nu i Stockholm.

Vänsterpartiet har tillsammans med S och Fi adresserat bemanningen inom förskolan och drivit
på för en ökad grundbemanning. Med periodens utfall där målet om 4,9 barn per anställd inte nås
utan man istället landar på 5,6 barn per anställd, ser vi anledning att fortsätta arbeta med frågan.
Det behöver finnas kompetent personal tillgänglig så att barnen kan få en bra verksamhet och
personalen en rimlig arbetssituation.

Det är mycket bra verksamhet som bedrivs i stadsdelen, både i det det dagliga och med
förebyggande insatser. Vänsterpartiet ser att det finns möjlighet att bygga välfärden och det
lokala samhället ännu starkare men för det krävs mer resurser, vilket är politikens ansvar.
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